
Önskar styrelsen för Viksäters Samfällighetsförening 

 
Vi i styrelsen vill hälsa nya medlemmar inflyttade under 2007 välkomna och till samtliga medlemmar vill vi 
lämna aktuell information. Vi bifogar kontaktuppgifter för Viksäters styrelse  – tveka inte att höra av Er till 
oss om Ni undrar över något, vill framföra synpunkter eller ha ytterligare information. 
 
 

 

 

PROTOKOLL ORDINARIE ÅRSSTÄMMA 14 juni 2020 

 

1.   Stämmans öppnande: 

Föreningens ordförande Leif Åberg hälsade alla välkomna och 

förklarade stämman öppnad. 

  

2.   Val av mötesordförande och mötessekreterare: 

Till ordförande för mötet valdes Leif Åberg och till  

sekreterare valdes Tomas Sjögren. 

 

3.   A) val av två justerare tillika rösträknare: 

Valdes Carina Storm och Joakim Segerark  

 B) justerarna jämte ordföranden justerar protokollet 

 C) upprättande och justering av röstlängd:  

Av 161 delägarfastigheter deltog 29 fastigheter varav 29 

röstberättigade, ingen var representerad via fullmakt. 

 

4.   Fråga om mötets behöriga utlysande:  

Stämman beslöt att kallelsen skett enligt stadgarna. 

 

5.    Godkännande av dagordning med ev. övriga frågor: 

Stämman godkände dagordningen med tillägg till övriga frågor. 

 

 

 

Viksäters 

samfällighetsförening 



6.   Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2019:  

Gicks igenom och godkändes av stämman. 

 

7.   Styrelsens kassaberättelse för år 2019: 

Gicks igenom och godkändes efter revisorns berättelse under 

punkt 8. 

 

8.   Revisorns berättelse för 2019:  

Föreningens revisor, Lena Gustavsson, läste upp delar av 

revisionsberättelsen där det framgår att revisionen både behandlar 

att styrelsens arbete samt att dess förvaltning följer lagen om 

revision. Lena Gustavsson tillstyrker att årsmötet beviljar styrelsens 

ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

 

9.   Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019:  

Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019. 

 

10.   Motioner inkomna från medlemmar: 1 motion har inkommit. 

(1) Dick Johansson; 

Avrinningen vid röda brevlådorna (Hackspettstigen) är 

obefintlig och skapar problem när det har regnat, man blir blöt 

om fötterna. När det är kallt fryser det istället och blir snorhalt.  

Det kan ju inte bara vara jag som reagerar på detta. 

 

Styrelsens yttrande: Vi håller såklart med om att området runt 

röda brevlådorna inte fungerar bra som det är idag och 

behöver renoveras, medel till detta har dock inte funnits. 

 



Styrelsen föreslår att stämman: Bifaller motionen och ger 

styrelsen i uppdrag att renovera området så snart föreningen 

kan finansiera det.   

Stämman säger Ja till styrelsens förslag. 

 

11.  Förslag och framställan från styrelsen till årsmötet:                     

Finns inga.  

 

12. Stämman beslutade att ersättning till styrelse och revisorer ska vara 

oförändrad, med tillägg för intern revisor 5 000 kr och revisor 

suppleant 3 000 kr per år. 

 

13. Stämman beslutade om styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat 

samt fastställande av den debiteringslängd (medlemsavgifter) som 

var framlagd på stämman. Stämman beslutade avgiften till 4000 kr 

för år 2020. Avgiften ska betalas in till BG 5950–7400 senast 

20200704. Avgiftsavi kommer även brevledes. 

 

14.  Val av styrelse och styrelseordförande: 

 

 Omval av ledamöter på 2 år: 

 Stämman valde Tomas Sjögren och Marianne Bahlenberg. 

 Nyval till ordinarie ledamot på 2 år, stämman valde Joakim Segerark 

 Nyval till suppleant på 2 år, stämman valde Bodil Landin. 

 

 Kvarvarande ledamöter på 1 år är: Leif Åberg, Kalle Sundqvist och 

 Linda Färggren och kvarvarande suppleant är Hans Bedman.  

 Ur styrelsen valde stämman Leif Åberg till ordförande på 1 år.  

 

 Föreningen tackar Leif Rosenblad och Ann-Sofi Nilserius för deras 

arbete och den tid som lagts ned i Viksäters styrelse. 



 

14.  Val av ordinarie revisor: 

Lena Gustavsson omvaldes på 2 år 

Val av suppleant  

Stämman valde Elisabet Jansson Lau på 2 år. 

Ordinarie 

Åsa Söderberg har 1 år kvar som intern revisor. 

 

15.  Val av valberedning: 

Stämman beslutade omval av Peter Einarsson och Stefan 

Ekdahl på 1 år. 

 

16.  Övriga inkomna frågor: 

Facebook:  

Stämman beslutade att starta konto med länk till Viksäters 

hemsida. 

 

Soptunnor: 

Soptunnor ska stå minst en meter från väg på tomt. 

 

Hundbajs:  

Vädjan om att alla som har hund plockar upp hundbajs 

efter hunden. 

 

Invasiva växter: 

Information om att vi har 2 st. invasiva växter i området 

(parkslide och lupiner) som inte ska växa här. Klipp av och 

lägg i säckar, lämna sedan på returen, inte på kompost. 

Parksliden får väldigt stort rotsystem som kan växa in och 

förstöra husgrunder, det går kanske framöver att använda 

ekoplugg för att hindra parkslidens växtlighet. 



Eldningsförbud: 

Information om att det råder eldningsförbud, man får inte 

ens elda i tunna, samma regel gäller engångsgrillar. 

 

Tung trafik: 

För införande av tung trafik söker man tillstånd för det på 

hemsidan. Det är inte tillåtet att parkera tung trafik i 

området (se detaljplan för Viksäter). 

 

                     Soptunna i lekparken: 

                     Förslag kom in om att ha en soptunna i lekparken, styrelsen 

                     undersöker om Kari som klipper i lekparken kan ta på sig  

                     att tömma den. 

 

Diken utanför sin tomt: 

De diken som finns utanför sin tomt ansvarar tomtägaren 

för att rensa och se till att de fungerar. 

 

 

Försäljning av tomter: 

Kalle Sundqvist berättar om det fortsatta arbetet med 

försäljning av tomterna på Svalstigen och Björktraststigen. 

Ekonomiskt utfall på 12-15 milj brutto, vägar som ska 

förlängas. Att man följer detaljplan när det byggs nytt.  

De intäkter som är kvar efter de arbeten som måste göras 

ska gå till asfaltering av gång och cykelväg från 

Isbjörnsvägen till Nötväckarstigen, farthinder på 

Käggebodavägen 3 st, upprustning av lekpark, nya 

brevlådestationer, fondering för kommande arbeten i 

föreningen.  

 



 

17.   Tid och plats där stämmoprotokollet finns tillgängligt: 

  Senast den 28 juni 2020 på baksidan av de  

  2 anslagstavlorna och på Viksäters hemsida. 

 

18.   Stämman avslutades av sittande ordförande som  

       tackade alla för medverkan. 

 

 

 

 

 

………………………………..  ……………………………… 

Ordförande: Leif Åberg                          Sekreterare: Tomas Sjögren 

 

 

……………………………….  ………………………………. 

Justerare: Carina Storm   Justerare: Joakim Segerark 

 


